
 لارستان
 كيلومتر راه روستايي  20احداث

 در بخش علامرودشت
به گزارش روابط عمومي اداره      
كل، مهندس موسي ميرزايي        
مديريت ساخت وتوسعه راههاي    
اداره كل راه وشهرسازي            
لارستان درجريان بازديد خود از 
بخش علامرودشت از به بهره         
برداري رسيدن سه راه روستايي     

 .دراين بخش خبرداد 
در حال   : ميرزايي عنوان نمود    

حاضر يكي ازپروژه هاي در دست اجراي راه روستايي بخش                       
 3اين راه روستايي به طول       . علامرودشت جاده روستايي وردوان است       

متر درحال ساخت بوده وعمليات بهسازي وآسفالت          7كيلومتر وعرض   
روبه اتمام است واميدواريم بتوانيم در هفته دولت آن را به بهره برداري              

دراين راه روستايي آبنمايي برروي رودخانه به     : وي اضافه نمود. برسانيم
متر در    4متر ودودستگاه آبنماي ساده به طول         7متر وعرض     100طول  

حال ساخت است كه با بهره برداري ازاين آبنماها مشكل رفت وآمد                 
 .مردم در هنگام بارندگي به كلي برطرف خواهد شد

هاي يكي ديگر از پروژه   : ها خاطر نشان كردمديريت ساخت وتوسعه راه
دردست اجراي اداره كل راه وشهرسازي لارستان، راه آنتني روستاي              

دستگاه ابنيه فني  4متر است كه  7كيلومتر وعرض  5بركه سفيدبه طول 
متر   70در اين مسير يك آبنما به طول          . آن دردست احداث مي باشد     

متر در حال ساخت است كه با بهره برداري ازاين مسير مشكل    7وعرض 
 .مردم محروم منطقه بخصوص در هنگام بارندگي برطرف خواهدشد

بلبلي در بخش      -راه روستايي ززه    : مهندس ميرزايي عنوان داشت       
علامرودشت از ديگر پروژه هايي است كه عمليات اجرايي آن آغاز               

دستگاه پل در     17متر و   6كيلومتر وعرض     12شده اين مسير به طول       
كيلومتر از مسير عمليات بهسازي وآسفالت آن به          6حال ساخت است و     

پايان رسيده واميدواريم بتوانيم در هفته دولت فازاول محورمذكور را به           
 .بهره برداري برسانيم 

 جهرم
 :رئيس دانشگاه علوم پزشكي جهرم

 امسال فعاليت هاي معاونت بهداشتي 

 هاي وزارت بهداشت قرار دارد در راس برنامه
امسال : رئيس دانشگاه علوم پزشكي جهرم گفت: مرادي/ سرويس خبري

با توجه به اجراي برنامه پزشك خانواده فعاليت هاي          
معاونت بهداشتي در راس برنامه هاي وزارت بهداشت        

  .قرار دارد
دكتر سيدمحمدكاظم تدين در مراسم معارفه                 
سرپرست جديد معاونت بهداشتي دانشگاه علوم             
پزشكي جهرم با اشاره به سياست هاي وزارت                 

امسال با توجه به     : بهداشت در عرصه سلامت گفت      
اجراي برنامه پزشك خانواده در سطح كشور، فعاليت        
هاي معاونت بهداشتي در راس دغدغه هاي هاي               
وزارت بهداشت و دانشگاه هاي علوم پزشكي قرار دارد تا اين برنامه                

  .ملي در راستاي اهداف بخش سلامت كشور اجرايي گردد
برنامه پزشك خانواده   : رئيس دانشگاه علوم پزشكي جهرم ابراز داشت        

در استان فارس و جهرم عملياتي شده است و بخش درماني از اين هفته                
به مردم خدمات پزشك خانواده ارائه مي دهد و سعي داريم به زودي در 

  .هزار نفر نيز برنامه پزشك خانواده اجرا كنيم 20شهرهاي زير 
دكتر تدين با اشاره به توسعه مراكز بهداشتي درماني در سطح جهرم بيان     

بحمداله در اين شهرستان با توجه به برنامه زمان بندي، توسعه و                : كرد
تجهيز خانه هاي بهداشت و مراكز بهداشتي درماني روند بسيار خوبي               
داشته است و اين مسير امسال نيز با تخصيص اعتبارات وزارت بهداشت             

رئيس دانشگاه علوم پزشكي ضمن بيان برنامه                    .ادامه مي يابد     
ظرف چند روز   : استراتژيك حوزه بهداشت در دانشگاه ها اظهار كرد          

آينده چارت سازماني و برنامه استراتژيك حوزه بهداشت بازنگري مي            
دبيرخانه مولفه هاي سلامت : دكتر تدين در خاتمه خاطرنشان كرد  .شود

ها راه اندازي مي شود و      شاخص در معاونت هاي بهداشتي دانشگاه       52با  
محل استقرار اين دفتر در اين معاونت است تا خدمت رساني در بخش                

 . بهداشتي درماني هدفمند گردد
 سارقان خودرو در جهرم دستگير شدند 

فرمانده :  مرادي/  سرويس خبري   
انتظامي شهرستان جهرم از              
دستگيري سارقان خودرو و كشف     

فقره سرقت خودرو در آن             5
 . شهرستان خبر داد

به گزارش معاونت اجتماعي            
فرماندهي انتظامي شهرستان جهرم، 

در   »يوسف ملك زاده  «سرهنگ  
در پي چند   : تشريح اين خبر گفت   

فقره سرقت خودرو، موضوع به        
وي در  .  صورت ويژه در دستور كار پليس اين شهرستان قرار گرفت            

ادامه با اشاره به فعال كردن گشت هاي محسوس و نامحسوس در نقاط                
هاي گشت كلانتري مطهري، در      يكي از اكيپ  : مختلف شهر اظهار كرد   

شود كه مشغول سرقت از مغازه       هنگام گشت زني با دو فرد مواجه مي         
با اقدام به موقع ماموران، اين دو سارق دستگير و به همراه               . اي بودند 

 . خودروهايي كه همراه داشتند به پليس آگاهي انتقال داده شدند
سارقان در ابتدا منكر هر گونه بزه        : اظهار كرد   »ملك زاده «سرهنگ  

انتسابي بوده اما با ارايه مدارك و مستندات و بازجويي هاي فني، تعداد              
فقره سرقت خودرو در شهر جهرم از آنان كشف و متهمان به همراه                 5

 . پرونده تشكيل شده به مراجع قضايي تحويل داده شدند
فرمانده انتظامي شهرستان جهرم در پايان به شهروندان توصيه كرد كه             
اتومبيل خود را به قفل مركزي، دزدگير، قفل پدال، قفل فرمان و                   

 . سوئيچ مخفي و ساير لوازم تاخيري و بازدارنده از سرقت مجهز كنند

 استهبان
 انتقاد شديد امام جمعه استهبان از 

 نفت وگاز به استهبان% 2عدم تخصيص 
حجت الاسلام خاوري امام جمعه استهبان : فاطمه پنجعلي/ سرويس خبري

هاي نماز جمعه اين هفته استهبان، با توجه به كثرت جمعيت               در خطبه 
نمازگزار و نيز فضاي محدود مسجد جامع، از مسئولين استان و نيز                   
مسئولين شهرستان و همچنين مردم و خيرين درخواست نمود تا دست در 

اي فراهم نمايند تا مصلاي مناسبي كه       دست هم دهند و همكاري و زمينه      
درخور و شايسته شهرستان قرآني باشد، براي برگزاري نماز جمعه ساخته 

طبق قانون، اعلام كردند كه       : امام جمعه استهبان همچنين گفت      . شود
نفت و گاز به آن     % 2هاي محروم نيست و بودجه      استهبان جزء شهرستان  

گيرد، چون مشكل آب روستايي در آن وجود ندارد، مشكل             تعلق نمي 
 .عمران و آبادي در آن نيست و مشكل جاده روستايي ندارد

بايد : حجت الاسلام خاوري با انتقاد شديد از مسئولين استان ادامه داد              
ها، مسئولين بيايند و ببينند، رشد منفي جمعيت در شهرستان، نرخ بيكاري          

شما ببينيد . ها كه روز به روز استهبان رو به عقب گرد استنرخ مهاجرت
هاي چند سال گذشته چقدر گرفتاري براي مردم به وجود               خشكسالي

ساله از    200هاي مردم اين سرمايه     آورده؟ چقدر از باغات و انجيرستان     
گويند چون استهبان    مي: بين رفت و سوخت؟ وي با ذكر مثال گفت            

مگر از مشكل آب روستاهاي     ! مشكل آب روستايي ندارد محروم نيست     
خانه كت و فشم فاوي خبر ندارند كه هر روز براي آنها با تانكر آب                   

شود؟ مشكل ورودي دهستان خير، مشكل ورودي منطقه         شرب برده مي  
رودبار و آب شرب و حتي در مركز استهبان در خيابان اميركبير در                  

-روز آب جيره بندي شده است، ولي جاي تعجب است كه مي              3هفته  
 !گويند استهبان محروم نيست

در سال  : ها گفت وي با اشاره به بودجه سالهاي گذشته به ديگر شهرستان          
 600،  90ميليون تومان و در سال          350براي ساخت مصلي نماز         89

ها اختصاص يافته كه در دو سال           ميليون تومان به يكي از شهرستان        
اي كه در يك     شود و در جلسه    متوالي حدود يك ميليارد تومان مي        

شهرستان همجوار شركت داشتم بعد از اينكه مشكلات فرهنگي آن                 
 80شهرستان مطرح شد، بلافاصله فرماندار آن شهرستان قول داد مبلغ              

براي كارهاي فرهنگي اختصاص دهد و ما        % 2ميليون تومان از بودجه      
كنيم به آنها ده برابر بدهند ولي چرا استهبان از          خوشحاليم و خواهش مي   

كنم فكري به حال    اين بودجه محروم باشد؟ من از مسئولين خواهش مي         
 .مشكلات اين شهرستان نمايند

ما خوشحاليم كه در هيأت دولت،         : امام جمعه استهبان همچنين گفت      
استهبان به عنوان شهرستان قرآني تصويب شد ولي فقط اسمش است و              
حتي يك ريال هم بابت اين مصوبه به اين شهرستان تخصيص نيافته                  

ها آيا فقط اسم شهرستان قرآن كافي است؟ آيا براي اجراي برنامه . است
 اي است؟نياز به اعتبار نيست؟ پس اين چه مصوبه

ها ضمن تشكر از مسئولين استاني       حجت الاسلام خاوري در پايان خطبه      
در پيگيري امور شهرستان، درخواست نمود در رفع مشكلات فرهنگي،            

 . قرآني، مسايل عمران و آبادي در شهرستان توجه بيشتري نمايند

 خرامه
 جلسه ستاد تنظيم بازار گوشت برگزارشد

جلسه ستاد تنظيم بازار      
گوشت شهرستان به        
رياست داريوش           

فرماندار و           دهقان
 رئيس ستاد تنظيم بازار     

گوشت شهرستان          
و ديگر اعضاي     خرامه  

در محل فرمانداري  ستاد
 .تشكيل گرديد

به گزارش روابط           
عمومي فرمانداري شهرستان خرامه، فرماندار خرامه در اين جلسه اظهار           

رضايت بخش    وضعيت بازار و اقلام اساسي مورد نياز مردم             : داشت
جلوگيري از افزايش قيمت گوشت در بازار از وظايف         : وي گفت  .است

اصلي اين ستاد است و بايستي با تشكيل اكيپ هاي بازرسي علاوه بر                  
 .بازرسي و رسيدگي به وضعيت واحدهاي صنفي، بررسي شود

اجناسي كه در اين ماه به بازار وارد مي شود علاوه بر                : دهقان گفت   
قيمت مناسب بايد از كيفيت خوبي از هر لحاظ به خصوص بهداشتي                 

 .تر مردم جلب شودبرخوردار باشد تا رضايت بيش
در ادامه جلسه حاضرين نظرات و پيشنهادات خود را ارائه دادند و پس               

 از بحث وتبادل نظر تصميمات لازم اتخاذ گرديد
تشديد تيم هاي بازرسي توسط اعضاي ستاد جهت نظارت بر بازار و                  

توزيع    هاكنترل قيمتها، بازديد مستمر از قصابي ها و مرغ فروشي                
مناسب اقلام تنظيم بازار شامل گوشت سفيد و قرمز، توسط واحد امور              
اصناف و با همكاري فرمانداري، در سطح شهرستان از مهمترين مصوبات   

 .اين جلسه بود
 :مدير روابط عمومي فرمانداري خرامه

خبرنگاران نقش كليدي در به روز رساني 

 اطلاعات دارند
مدير روابط عمومي فرمانداري خرامه                  

خبرنگاران نقش كليدي در به روز         : اظهارداشت
و مردم را در تصميم         رساني اطلاعات دارند      

گيري براي حضور در صحنه هاي مختلف                
 .كنندمي كمك 

مهدي كشاورز در ديدار با خبرنگارن ضمن              
مرداد روز شهادت      17گراميداشت فرارسيدن    

شهيد محمود  صارمي خبرنگار خبرگزاري              
: جمهوري اسلامي و روز خبرنگار افزود                

خبرنگاران پل ارتباطي مردم و مسوولان هستند و در رفع مشكلات و                
وي خبرنگاري  : وي گفت  .نيازمنديهاي جامعه، نقش آفريني مي كنند       

و به عنوان كارگشاي        اي سخت، ظريف و حساس مي باشد             حرفه
قدرداني از   مشاور فرماندار خرامه، با       .مشكلات يك منطقه عمل كنند     

آنان بدون چشم داشت مادي          : زحمت خبرنگاران شهرستان افزود       
هاي اجرايي را منعكس مي كنند و          مشكلات مردم و عملكرد دستگاه      

 .زمينه هاي توسعه و پيشرفت اين شهرستان محروم را فراهم مي كنند
مهدي كشاورز ، تعهد، تخصص، سلامت و عزت نفس لازمه كار يك                

 .خبرنگار موفق و مفيد براي جامعه دانست
به مناسبت روز     : مدير روابط عمومي فرمانداري خرامه بيان كرد             

خبرنگار با حضور مسئولان از خبرنگاران فعال در شهرستان طي مراسمي           
فرمانداري خرامه در راستاي       : وي اضافه كرد     .قدرداني خواهد شد    

شهرستان  حمايت از خبرنگاران اقدام به راه اندازي باشگاه خبرنگاران             
 .تحت نظارت روابط عمومي فرماندري در سال گذشته نموده است

ها با   ايشان ارتباط مستمر روابط عمومي ادارات و مديران دستگاه                
 .انتقال دستاوردهاي دولت به مردم دانست خبرنگاران را از ديگر عوامل

 ني ريز
از دانش آموزان و دانشجويان ممتاز 

 شهرداري ني ريز تجليل شد
در اين مراسم مهندس ملاحسيني شهردار نيريز       : مقدسي/ سرويس خبري 

از پرسنل  : گفت) ع(امام حسن مجتبي     در سخناني ضمن تبريك ميلاد       
زحمتكش شهرداري و خانواده هاي ايثارگر آنان تشكر مي كنم چرا كه             
اصولاً كار در شهرداري سخت است اما همين سختي موجب فضيلت                

وي ضمن قدرداني از پرسنل شهرداري اظهار              . خدمت آنان است    
كه در سال آتي نيز با همين روحيه بتوان خدمات                 . اميدواري نمود 

دانش آموز    70درپايان اين مراسم از      . بيشتري به شهروندان ارائه نمود     
مقاطع ارزشيابي، ابتدايي، راهنمايي، متوسطه و         در  كه ودانشجو ممتاز 

 اند  معدل بالايي را كسب كرده        91-90دانشگاه كه در سال تحصيلي      
 .تجليل و جوايز و لوح تقدير اهدا شد

 آباده
 برپايي نمايشگاه صنايع دستي عشاير 

 در شهرستان آباده
مسئول ميراث فرهنگي شهرستان آباده از برپايي نمايشگاه صنايع دستي           

 .عشاير در اين شهرستان خبر داد
به گزارش روابط عمومي اداره       
كل ميراث فرهنگي،صنايع          
دستي و گردشگري فارس داود      
جعفرپور با اعلام اين خبر             

اين نمايشگاه توسط         : گفت
كارگروه فرهنگي دانشجويان       
قشقايي و با همكاري اين اداره        
از تاريخ  هشتم مردادماه سال          

 .جاري به مدت پانزده روز در محل پارك شهر آباده برگزار مي گردد
مسئول ميراث فرهنگي شهرستان آباده در ادامه با اشاره به  همزماني                 
شروع فصل تابستان و كلاس هاي آموزش رايگان صنايع دستي در اين              

كلاس آموزش صنايع دستي در رشته        7در حال حاضر    : شهرستان افزود 
هاي منبت مقدماتي، منبت پيشرفته، چرم دوزي، گليم بافي، سرمه                 
دوزي، چهل تكه دوزي، معرق كاري و روار گيوه در شهرستان داير مي     

 .باشد كه مورد استقبال علاقمندان نيز قرار گرفته است
امسال خوشبختانه  : جعفرپور در بخش ديگري از سخنانش تصريح كرد         

در زمينه آموزش و ترويج صنايع دستي شهرستان موفق شديم طي يك              
شهرستان جهت  ) ره(تفاهم نامه با مديريت كميته امداد امام خميني             

آموزش مدد جويان اين نهاد در رشته هاي مختلف صنايع دستي گام هاي 
 .  بلندي برداريم كه اميدواريم اين روند همچنان ادامه داشته باشد

 ارسنجان
مدير كل بنياد مسكن فارس در جلسه شوراي معاونين 

 :درشهرستان ارسنجان اعلام كرد 

 91واحد مسكوني مهر تا پايان سال  500

 تحويل متقاضيان مي شود
شوراي معاونين بنيادمسكن فارس در        
شهرستان ارسنجان با هدف پيگيري          
اجراي طرح ها وپروژه هاي مصوب         
اين نهاد ورعايت كيفيت ونظارت           
مداوم وهمچنين بررسي موفق طرح         

 .تكريم ارباب رجوع تشكيل شد 
به گزارش روابط عمومي اداره كل           

بنياد مسكن انقلاب اسلامي استان فارس  
، مهندس سيد علي نقي لقماني قبل از حضور در شوراي معاونين  از                   

واحد مسكوني مهر اين شهرستان بازديد نمودو برلزوم دقت            52پروژه  
وي اين پروژه را شاخص       . در ابعاد كيفي ونظارتي آن تاكيد كرد            

اگر مردم از   : اجراي دقيق طرح تكريم ارباب رجوع دانست و گفت             
پروژه هاي تحويلي به آنان رضايت داشته باشند به توفيق مضاعفي دست 

مديركل بنياد مسكن فارس تاريخ تحويل وبهره برداري نهايي         . يافته ايم   
اين پروژه با    : از اين پروژه را پايان شهريور ماه اعلام كرد وافزود                

رعايت استانداردهاي روز وكيفيتي مطلوب به متقاضيات تحويل خواهد         
در ادامه مهندس لقماني با بيان دستاورد هاي عمراني بنياد مسكن در .  شد

پروژه هاي مختلف  سراسر كشور وساماندهي مناطق اسيب ديده از                 
حوادث غير مترقبه در ساليان گذشته، توان اجرايي اين نهاد در ساخت              

واحد مسكن مهر در     500: مسكن مهر را مورد توجه قرار داد و گفت           
 به بهره برداري خواهد          1391شهرستان ارسنجان تا پايان سال             

سايت اداري بنياد مسكن شهرستان نيز بايد در اين         : لقماني افزود .  رسيد 
همچنين پي گيري معوقات بانكي،   . مدت به يك نتيجه قابل قبولي برسد 

فقره وام مسكن روستايي تا پايان مهرماه، طرح ارتقاي كيفي      300جذب 
جلد سند مالكيت روستايي از        500واحدي و پيگيري صدور      52پروژه  

 . جمله مسايلي بود كه در اين جلسه مورد توجه ويژه قرار گرفت 

 گناوه
 تجهيز سازمان آتش نشاني شهرداري گناوه 

 با خريد خودرو جديد
شهرداري گناوه در راستاي حفظ امنيت      : پرويز خليجي / سرويس خبري 

شهروندان و مهار سريع شعله هاي آتش،  اقدام به خريد يك دستگاه                 
 7اين خودرو كه امكان ذخيره و جابجايي         . خودرو اطفاي حريق نمود   

ميليون تومان و از محل درآمدهاي        140هزار ليتر آب را دارد با هزينه        
 . عمومي شهرداري تهيه گرديده است

: مسوول سازمان آتش نشاني شهرداري در اين خصوص گفت                     
گناوه كه همواره نسبت به حفظ امنيت شهروندان و اقدام سريع       شهردار 

سازمان آتش نشاني براي اطفاي حريق حساسيت دارد با دستور خريد               
ميليون توماني بخش عمده اي از نيازها و مشكلات ما    140اين خودروي 

 . را در اين زمينه برطرف نمود
خودروي جديد خريداري شده امكان ذخيره ميزان          : رضا زاده افزود   

ومواد لازم براي اطفاي حريق را داراست و قدرت              قابل توجهي آب  
پمپاژ آب اين خودرو در كنار عكس العمل سريع آن، تاثيري چشمگير              

 . در خدمت رساني بهتر به شهروندان دارد
به دستور شهردار گناوه به زودي نسبت به        : وي همچنين خاطرنشان كرد     

تهيه برخي ديگر از نيازهاي سازمان آتش نشاني از جمله لباس عملياتي              
 . اتفاء حريق، تهويه دودكش و نازل هاي تفنگي اقدام مي شود

 بلوار بندر در شهرستان گناوه  2فاز 

 در هفته دولت به بهره برداري مي رسد 

به گزارش روابط عمومي شهرداري گناوه، با احداث اين خيابان بخش              
مهمي از گره ترافيكي محله نوروزآباد اين شهرستان مرتفع شده و                  

 . كمك شاياني به زيبايي شهر مي شود
مسوول واحد عمران شهرداري گناوه هزينه درنظر گرفته شده براي اين            

اين مبلغ از اعتبارات     : ميليون تومان عنوان كرده افزود       850پروژه را   
 . استاني شهرداري هزينه شده است

مهندس جوكار بلواركشي، تامين روشنايي و ايجاد فضاي سبز را از                 
شركت عمران :  ديگر ويژگي هاي بلوار بندر ذكر كرده خاطرنشان كرد

صنعت بوشهر به عنوان پيمانكار، اين پروژه را تا هفته دولت به اتمام                 
وي با اشاره به اينكه شهريورماه، ماه پرداخت عوارض            . خواهد رساند 

با توجه به منابع مالي محدود شهرداري          : شهرداري است اظهار داشت    
خواستار اهتمام بيشتر شهروندان به پرداخت عوارض ساليانه براي                 

 . گسترش خدمات شهرداري مي باشيم
 كيلومتر خيابان سازي 12اجراي همزمان 

خيابان   4تا    2به گزارش روابط عمومي شهرداري گناوه اجراي فاز             
نوروزآباد، خيابان بهار، خيابان مال سادات، پروژه هاي بزرگ خيابان              
بندر، ستايش و آفرينش، گناوه را به كارگاه بزرگ عمراني تبديل كرده    
كه با اتمام اين طرح ها تحولي بزرگ در گسترش راه هاي ارتباطي اين               

از آنجا كه بيشتر هزينه چند ميلياردي اجراي اين             . شهر رخ مي دهد    
پروژه ها از درآمدهاي داخلي شهرداري تامين مي شود و همچنين نياز              
ضروري شهر به احداث خيابان هاي جديد از شهروندان تقاضا مي شود             
با پرداخت به موقع عوارض، شهرداري را در خدمت رساني بهتر ياري               

 . رسانند
 احداث بلوار بزرگ رحمت،

  خدمتي ماندگار به مردم گناوه 
به گزارش روابط عمومي شهرداري گناوه با احداث بلوار بزرگ رحمت           

هزارو پانصد متر مربع در دهه فجر امسال گامي ديگر در            18به مساحت 
 . پيشرفت پروژه بزرگ حرم تا حرم برداشته مي شود

 500متر عرض دارد با هزينه بالغ بر           28متر طول و      740اين بلوار كه    
ميليون تومان از محل اعتبارات استاني شهرداري گناوه توسط شركت             
عمران صنعت بوشهر در حال احداث بوده و با تامين روشنايي و كاشت              

 . نهال، جلوه اي ديگر از عمران و آباداني بندر گناوه خواهد بود

 بهبهان
 محفل انس با قرآن در ناحيه مقاومت 

 بسيج شهرستان بهبهان برگزار گرديد

ستوان دوم پاسدار محسن اميدي مسئول      : پرويز خليجي / سرويس خبري 
روابط عمومي و تبليغات نمايندگي ولي فقيه ناحيه مقاومت بهبهان در              

به مناسبت ماه مبارك رمضان، ماه ضيافت : تماسي با روزنامه طلوع گفت
االله محفل انس با قرآن با حضور پرسنل رسمي و وظيفه در نمازخانه اين               

 . ناحيه برگزار گرديد
به گفته اين مسئول روابط عمومي و تبليغات نمايندگي ولي فقيه                    

 . برگزاري اين مراسم با استقبال شركت كنندگان مواجه گرديده است

اصحاب رسانه جهت برگزاري   جلسه هم انديشي

 باشكوه تر روز خبرنگار در شهرستان بهبهان
سرپرست اداره   : پرويز خليجي / سرويس خبري 

: فرهنگ و ارشاد اسلامي شهرستان بهبهان گفت        
كنيم و در حد امكان در      از خبرنگاران حمايت مي   

حجت الاسلام و    . رفع مشكلات آنان كوشا هستيم    
المسلمين سيد عبداله حسيني منفرد در جلسه هم          
انديشي اصحاب رسانه به مناسبت روز خبرنگار در 

: هاي اين شهرستان گفت     جمع خبرنگاران رسانه   
اين جلسه به منظور هماهنگي و تبادل نظر جهت           

تر برگزار كردن روز خبرنگار و         هرچه باشكوه 
 . تجليل از اين خدمتگزاران تشكيل گرديده است

خبرنگاران بايد سعي نمايند سطح      : وي خطاب به اصحاب رسانه افزود       
 . كيفي انعكاس خبرها و رويدادهاي شهرستان مطلوب تر باشد

ما : سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي بهبهان خاطرنشان كرد               
انتقادات اصولي و مستدل را كه به دور از حب و بغض ها بيان گرديده                

 . و هدف آن ايجاد فضاي مناسب باشد با آغوش باز پذيرا  هستيم 
حجت الاسلام و المسلمين حسيني با اشاره به اهميت والا و ويژه حرفه                

در انعكاس خبرها بايد دقت گردد كه       : مقدس خبرنگاري متذكر گرديد   
خداي ناخواسته با آبروي افراد بازي نگشته و واقعيت همانطور كه هست    
منعكس شود زيرا آگاهي بخشيدن به جامعه يكي از اهم وظايف                     
خبرنگاران در اين برهه از زمان و در عصر ارتباطات مي باشد و اطلاع                

 . رساني صحيح، به جا و به موقع مي تواند بسيار اثرگذار باشد
در ادامه اين جلسه حبيبي مسئول انتشارات و مطبوعات اداره فرهنگ و             
ارشاد اسلامي شهرستان بهبهان مطالبي در خصوص فعاليت نشريات در             
سطح شهرستان بيان داشته و راهكارهايي جهت بهبود فعاليت هاي خبري            

در پايان جلسه نيز خبرنگاران مشكلات          . اصحاب رسانه ارائه نمودند     
خود را مطرح نموده و سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي                     
شهرستان وعده دادند اين اداره در حد توان و امكانات خود آمادگي                

 . همكاري و رفع مشكلات خبرنگاران را دارد
شايان ذكر است يكي از مشكلات اصولي خبرنگاران در اين شهرستان              
عدم همكاري بعضي از مسئولين و روابط عمومي هاي ادارات مي باشد              
كه متاسفانه اين موضوع تازگي نداشته و سالهاست كه اصحاب رسانه با             
آن درگير مي باشند و به نظر مي رسد بايد در اين خصوص اقدام اساسي 

آن است كه مسئولين روابط   به عمل آيد و اولين قدم در رفع اين معضل 
 .عمومي ها توجه بيشتري به اين امر داشته باشند

 آغاجاري
 برق آغاجاري نياز به نوسازي 

 هاي فرسوده داردشبكه
سكنه  91/5/12از بامداد پنجشنبه : محمدعلي پوركيوان/ سرويس خبري

روزه دار منطقه چهار كشتارگاه شهرداري در حال روزه داري دچار                 
. هاي سازمان برق اين مشكل مرتفع گرديد       قطعي برق شدند كه با تلاش     

مجددا بلافاصله پس از اذان مغرب كه متقارن با افطار مردم روزه دار                 
هاي شبكه به علت قدمت و       شب كابل   9اين منطقه بود، حدود ساعت       

فرسايش و عدم تحمل بار قطع گرديد كه متأسفانه اكيپ عمليات سازمان 
برق براي وصل و رفع مشكل برق روستاي حبابه از توابع شهرستان                   
اميديه به خارج از حوزه استحفاظي اعزام شده بود و نبود اكيپ عمليات        

 .باعث خوشي و اطاله وقت مردم روزه دار گرديد
شب به سازمان مراجعه كرد و به محل           11سرانجام اكيپ عمليات ساعت   

ساعت   2پايه ترانس عمليات احيا و راه اندازي آغاز گرديد كه اين امر              
بامداد صبح جمعه برق قطع شده با ترميم و            1به طول انجاميد و ساعت       

 .ها، مجددا وارد شبكه برق و فعال شدعوض كردن كابل
 3اين خوشحالي مدت زمان زيادي دوام نداشت و مجددا حدود ساعت              

بامداد برق در منطقه كشتارگاه شهرداري براي بار سوم در طول مدت               
 .زمان بيست ساعت قطع گرديد

خبرنگار ما تمامي طول مدت زمان مرحله دوم و سوم قطعي برق را در                
سازمان برق اين شهرستان حضور داشت و در كنار ترانس شاهد عمليات            

به نظر سكنه منطقه كشتارگاه در ارتباط با          .   اپراتور عمليات برق بود    
هاي برق شبكه، تعويض     رويه برق و فرسايش كابل      هاي بي اين قطعي 

 .باشدهاي نو براي اين منطقه امري ضروري ميكابل

 شادگان
 در شادگان صفر شد 91آمار طلاق تيرماه 

با توجه : سعيد فيوضي فرماندار شهرستان شادگان با اعلام اين خبر افزود
صفر  91به كارهاي فرهنگي خوب صورت گرفته آمار  طلاق در تيرماه 

 .شده است
فرماندار شادگان كه در جلسه كارگروه فرهنگي اجتماعي اين شهرستان          

هاي صورت گرفته در    آمار ازدواج و طلاق   : گفت اظهار داشت  سخن مي 
طلاق،   6ازدواج و      184چهار ماهه نخست سال به ترتيب فروردين            

طلاق و    8ازدواج و     19طلاق، خرداد ماه      7ازدواج و     206ارديبهشت  
 .ازدواج رقم طلاق به صفر رسيده است 141در تيرماه با 

فيوضي عملكرد كارگروه فرهنگي اجتماعي شهرستان شادگان را                
در بحث فرهنگ سازي اجتماعي بايد : رضايت بخش عنوان كرد و افزود

هاي عمده و مهم يك ازدواج موفق و صحيح به جوانان اطلاع                شاخص
هاي غلط و اشتباه از وقوع پيامدها و رساني شود و با پيشگيري از ازدواج

 .مشكلات اجتماعي طلاق جلوگيري شود
حجت الاسلام والمسلمين مجيد شرفي امام جمعه شهرستان شادگان طي            

امور فرهنگي و اجتماعي يكي از        : سخناني در اين جلسه اظهار داشت       
مباحث گسترده و حساسي است كه بايد با دقت و ظرافت به بررسي و                 

 .برنامه ريزي آن پرداخت
امام جمعه شادگان اشتغال جوانان را از مهمترين عوامل رفع مشكلات               

جامعه امن و با معضلات كمتر، : فرهنگي و اجتماعي عنوان كرد و افزود
آيد كه افراد اين جامعه مشغول به كار و فعاليت              زماني به وجود مي    

 .باشند و با كسب درآمد از سطح رفاه زندگي مناسب برخوردار شوند

 هنديجان
 :فرماندار هنديجان

 رسالت خبرنگاران بر هيچكس پوشيده نيست
مرداد روز    17بهروز فرج الهي به مناسبت         : حكيمي/ سرويس خبري 
رسالت خبرنگاران در عصر ارتباطات كنوني بر هيچكس        : خبرنگار گفت 

پوشيده نيست و در اين بين نقش خبرنگاران در امر اطلاع رساني بسيار                
 .حساس و حايز اهميت است

فرماندار هنديجان در ادامه با اشاره به آگاهي بخشي به جامعه در شرايط              
نسبت به دوارن گذشته رسالت مهم و باارزشتر        : حساس كنوني دنيا گفت   

هاي خاص خود را دارد و سرعت در        شده كه اين آگاهي بخشي ويژگي     
ها اطلاع رساني صحيح، صحت در بيان و دقت در ارسال اخبار و گزارش            

هاي كاري خبرنگاران و دست اندركاران امر آگاهي        از مهمترين ويژگي  
 .بخشي جامعه است

فرج الهي فرماندار هنديجان از مسئولين استان و شهرستان خواست براي            
ها ارتباط بيشتر   توسعه همه جانبه و رفاه عمومي با دست اندركاران رسانه     

ها و  و مؤثرتري داشته باشند تا اصحاب رسانه بتوانند با بيان رسايي                
 .هاي جامعه به توسعه رفاه عمومي كمك بيشتري نمايندنارسايي
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